

Bench Test Intern 台架测试实习生

Feladatok

- 1) Automated test bench build
- 2) Test data analysis
- 3) Maintain the test equipment

Profilja

- 1) Bachelor' s degree or above, major in vehicle or software plus
- 2) Be good at Python or C language is preferred

Ajánlatunk

您愿意与我们共同驾驭未来吗？即刻填写在线申请吧！

Rólunk

Continental Engineering Services is one of the famous international automotive technology service providers. Across our locations in Asia, Europe and the North America, we offer solutions covering consulting, R&D for both software and hardware as well as small series production.

大陆工程服务公司是著名的汽车技术服务提供商之一。我们的分支机构横跨亚洲、欧洲和北美，我们提供的解决方案涵盖咨询、软件和硬件的研发以及小批量生产。

We are continuously shaping the future of automotive technology through our work with the leading OEMs worldwide, covering all vehicle domains and stages of the development process - from idea to product.

通过与全球著名的汽车制造商合作，我们在不断塑造汽车技术的未来，这涵盖所有汽车领域和开发过程的各个阶段——从理念到产品。



Job ID
REF43725K

Telephely
shanghai

Jogi egység
**Continental Holding China
Co., Ltd.**